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Hierbij stuur ik je de reactie op de vragen.

1. Is hierover in de afgelopen periode overleg geweest met de betrokken beroepsgroepen die zorgdragen voor de vaccinatie

(bijvoorbeeld huisartsen)? Zo ja, wat was hiervan de uitkomst?

2. Is hierover in de afgelopen periode overleg geweest met 1G] en met het OM? Zij zijn immers ook belast met straf- en

tuchtrechtelijke handhaving van het medisch beroepsgeheim. Wat zijn hun standpunten?

3. Zijn er verder nog ontwikkelingen te melden op dit onderwerp?

Er is de afgelopen tijd gesproken met verschillende beroepsgroepen die de vaccinatie en daarmee ook de registratie gaan

uitvoeren. Inmiddels hebben we ook in de grondslag en inrichting een ontwikkeling in ons denken en de uitvoering doorgemaakt.

De noodzaak voor centraal registreren is urgent. We zien een groot individueel en collectief zorghelang in deze bijzondere situatie,

waarbij we te maken hebben met een nieuw vaccin, meerder vaccins met verschillende toedieningsvormen en het feit dat het

vaccin ook natuurlijk een middel is in de crisisbestrijding.
De verwerkingsgrondslag voor het register en daarmee dus de verwerking bij het RIVM ligt in de Wet publieke gezondheid in

combinatie met het Besluit publieke gezondheid. Meer specifiek artikel 6, eerste lid, onder e, AVG jo. artikel 6b, eerste en tweede

lid, van de Wpg jo. artikel 11, tweede lid, Besluit publieke gezondheid jo. artikel 3, onder e, van de Wet op RIVM jo. artikel 2 Besluit

ex artikel 3, eerste lid, onderdeel a, van de Wet op het RIVM.

Verder gaan we uit van het doorgeven van vaccinatiegegevens door de zorgverlener met toestemming (informed consent).
Hiermee is er dus ook een legitieme grondslag voor de doorbreking van het beroepsgeheim.

Omdat we de registratie op basis van het bestaande juridische kader kunnen uitvoeren, is er geen specifiek contact geweest met

IG) en OM. Als ontwikkeling is belangrijk aan te geven dat er momenteel hard gewerkt wordt aan een PIA, waarbij we

samenwerken met de landsadvocaat.

Groeten,

Dubbel
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